



L-R: Brian Bowman, Mary Siciliano, Velda Kelly, Nadine Deleury, Tara Sievers-Hunt, Jocelyn Zelasko, Marty Gervais & Jeff Smallman
Photos by Mike Kovaliv of snapd Windsor

Pat & Emilia Opera

2014 Windsor International Film Festival (WIFF) and 2015 Toronto Short Film Festival.

When Nadine Deleury approached Marty Gervais in July 2012 about writing a poem they would put into music, little did she know it would become an opera!

The idea of honouring their friend Pat Sturn came from Nadine and was enthusiastically received by Marty who immediately saw the parallel he could draw between photographer Pat Sturn and Windsor opera soprano Emilia Cundari.

They found the perfect project director in soprano Tara Sievers-Hunt. Once Marty's original text, **Imagining Angels** was written, Sievers-Hunt and Gervais together adapted his prose to a set of six poems ready for the music to be added.

Finding the right composer took some careful research and time. They were introduced to the music of Ontario composer Jeff Smallman and thought his melodious style would be a perfect match to the story.

At the same time, Tara became increasingly interested in Cundari and envisioned the piece as a two-act opera: Pat & Emilia. The first act would be about Cundari, designed and sung by Tara and the second act would feature soprano Jocelyn Zelasko as Pat Sturn on Marty's libretto and Jeff's music.

A documentary about the project, **Imagining Angels** by Canadian Arts Productions, was selected for inclusion by

The commission and the production of the opera received generous fundings through the City of Windsor's Arts, Culture & Heritage Fund (ACHF) grant program during its first year, and from the University of Windsor as well as individual donations.

The opera premiered at Willistead Manor on March 13th, 2015 to a sold out crowd, and went on to be performed in various communities both in Canada and the United States.

Links:

Facebook:

The Pat Sturn/Emilia Cundari Project.

IMDB: Imagining Angels (2015)



Tara Sievers-Hunt (L) & Jocelyn Zelasko (R)

Sievers-Hunt as Emilia Cundari

Zelasko as Pat Sturn



L-R: Brian Bowman, Mary Siciliano, Velda Kelly, Nadine Deleury, Tara Sievers-Hunt, Jocelyn Zelasko, Marty Gervais & Jeff Smallman
Photos par Mike Kovaliv de snapd Windsor

L'Opéra Pat & Emilia

Quand Nadine Deleury proposa à Marty Gervais en juillet 2012 d'écrire un poème qui serait mis en musique, elle ne pensait pas que cela deviendrait un opéra!

L'idée d'honorer leur amie Pat Sturn vint de Nadine et fut accueillie avec enthousiasme par Marty qui vit aussitôt le parallèle qu'il pourrait faire entre la photographe Pat Sturn et la chanteuse d'opéra, native de Windsor, Emilia Cundari.

En Tara Sievers-Hunt, ils trouvèrent la parfaite directrice pour ce projet. Une fois le texte de Marty **Imagine Angels** écrit, Sievers-Hunt et Gervais l'adaptèrent en 6 poèmes, prêts à être mis en musique.

Le compositeur Ontarien Jeff

Smallman leur avait été recommandé et ils trouvèrent son style mélodieux tout à fait approprié à l'histoire.

Pendant ce temps, Tara s'intéressait de plus en plus au personnage de Cundari. C'est alors que l'idée de l'opéra Pat & Emilia est née. Il comporterait deux actes: le premier à propos de Cundari, créé et interprété par Tara et le deuxième mettant en vedette la soprano Jocelyn Zelasko dans le rôle de Pat Sturn, sur le texte de Marty et la musique de Jeff.

Imagining Angels, un documentaire sur l'opéra par Canadian Arts Productions, fut sélectionné par le 2014 Windsor International Film

Festival (WIFF) et le 2015 Toronto Short Film Festival.

La commande et la production de l'opéra ont reçu de généreuses subventions, de la foundation des Arts, Culture & Heritage Fund (ACHF) de la ville de Windsor, un programme dans sa première année, et de l'Université de Windsor ainsi que de nombreux dons personnels.

La première s'est déroulée le 13 mars, 2015 au Manoir de Willistead, à guichet fermé et les représentations continuent maintenant au Canada ainsi qu'aux États-Unis.

Liens:

Facebook:

The Pat Sturn/Emilia Cundari Project.

IMDB: Imagining Angels (2015)



Tara Sievers-Hunt (L) & Jocelyn Zelasko (R)



Sievers-Hunt comme Emilia Cundari



Zelasko comme Pat Sturn